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В статье раскрывается криминологическая характеристика преступности осужденных к наказаниям, не связанным с 
лишением свободы. На основе статистических данных УИИ ФСИН России и Забайкальского края проводится анализ отдель-
ных направлений деятельности УИИ, выявляются негативные и позитивные изменения состояния преступности осужден-
ных. Определена классификация детерминантов повторной преступности среди осужденных, анализируются основные про-
блемы профилактики повторных преступлений осужденных, состоящих на учете в уголовно-исполнительных инспекциях.
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Th e article contains criminological characteristics of the crime of sentenced to punishments not connected with imprisonment. On the 
basis of statistical data of criminal еxecutive inspection the Federal penitentiary service of Russia and the Transbaikal region, analysis of 
individual activities, criminal еxecutive inspection, revealed negative and positive changes the state of the crime convicted. Th e classifi ca-
tion of the causes of repeated crime among convicts is determined, the main problems of prevention of repeated crimes of convicts registered 
in the criminal executive inspections are analyzed.
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